
ASGI Hovedbestyrelsesmøde tirsdag den 17. september 2024 kl. 18 

 

Deltagere: 

• Peter Windum: HB 
• Ulla Lund Nielsen: HB 
• Tine Bojer: HB + Gymnastik 
• Margit Enevoldsen: HB + Tennis 
• Christian Bojer: Skydning (kom senere grundet mandefald i skydeafdelingen) 
• Susanne Nielsen: Teater 
• Nikolaj Lyng Madsen: Fodbold (afbud) 
• Søren Kodal: Rulleskøjter (afbud) 
• Peter Leerbech-Holst: Dart (manglende tilbagemelding på indkaldelse) 

 

1. Velkommen: 

Vi startede med at fortælle lidt om os selv. 

• Peter kom til Alsønderup ca. 1999. Han var dengang utilfreds med fodboldtræneren 
og trådte derfor selv til og har siden været frivillig i ASGI. For to år siden flyttede 
han til Hillerød. I arbejdslivet er Peter uddannet ingeniør og er leder for ingeniørerne 
i Naviair. 

• Tine bor i Nejede og er gift med Christian (fra skytteafdelingen). Tine er for tiden 
byggepladssygeplejerske hos Novo Nordisk. Falck overtager snart den opgave i 
firmaet. Herefter vil Tine koncentrere sig om at undervise i førstehjælp. 

• Ulla er født og opvokset i Tulstrup. Har tidligere været hovedkasserer i ASGI. Ulla 
er nu regnskabschef i Hillerød Kommune og er ellers på Kulsviergården. Ulla er 
også (ud over ASGI) lige startet som kasserer for Lokalt Nyt. Ullas mand Niels er 
pedel på Kulsviergården. 

• Susanne bor i Hillerød, er sygeplejerske og arbejder i børnepsykiatrien på Hillerød 
Sygehus. Susannes forældre har boet i Tulstrup; gennem dem lærte Susanne 
teaterafdelingen at kende. I 2002 startede hun i teatret og har haft mange 
forskellige opgaver der. 

• Margit har boet i Tulstrup i ca. 41 år. Startede sin interesse for tennis for mange år 
siden i Græsted, da hun boede i Esbønderup. I sit arbejdsliv er hun uddannet 
dekoratør, beskæftigelsesvejleder og social- og sundhedsassistent. Margit er nu 
pensionist. Ud over ASGI er hun med i en malersammenslutning. 

 

2. Status fra formanden: 

Vi har konstitueret os: 



• Peter er formand. 
• Tine er næstformand. 
• Margit er sekretær. 
• Ulla er kasserer. 

Der er forskellige faste opgaver: 

• Peter: Kontakt til DGI, støtteforeningen, Kulsviergårdens bestyrelse og 
hjemmesiden. 

• Tine: Ansvar for nøgler på Kulsviergården, haltidsansvarlig, støtteforening og 
lokalrådet. 

• Margit: Kontakt til kommunen, nøgleansvarlig i klubhuset og tennisbanerne, 
støtteforeningen og Lokalt Nyt. 

• Christian: Nøgleansvarlig i skyttehuset. 

 

3. Status fra ASGI-kasserer: 

• Ulla har pt. Endnu ikke overblik over økonomien. Overleveringen fra Linda er ikke 
helt færdig. Ulla har adgang til banken og ønsker, at der skal være to, der 
godkender diverse udbetalinger (B-fuldmagt). 

• Der har været møde i støtteforeningen. 
o Mandagsbanko har givet et overskud på: 398.999 kr. 
o Bankospil fredag et underskud på: 60.803 kr. 
o Alsønderup fester: 423.917 kr. 
o Øvrige indtægter: 10.000 kr. 
o Renteindtægter: 3.812 kr. 

• Samlede indtægter: 775.925 kr. 
• Samlede udgifter: 59.842 kr. Det vil sige, at der er 716.083 kr. før summen bliver 

delt mellem Kulsviergården og ASGI. Et rigtig flot overskud sammenlignet med 
sidste år, hvor der var 190.768 kr. til deling. 

 

4. Diverse: 

• Opfølgning fra ASGI generalforsamling: 
o Vi mangler en suppleant til hovedbestyrelsen, kasserer og revisorsuppleant 

(her vil Peter spørge Torben Boe). Vi mangler også en fanebærer. Vi 
opfordres alle til at være lydhøre om, hvorvidt der kunne være behov for at 
vise flaget et sted. Måske kunne vi i hvert enkelt tilfælde finde en, der vil vise 
flaget. 

• Opfølgning på projektet vedrørende vores nye tennisbaner: 
o Banerne er nu færdige efter en seks uger lang arbejdsgang. Projektet er gået 

rigtig godt med stort set ingen "knaster" på vejen. Samarbejdet med 
kommunen har været rigtig godt. Der har været penge nok i bevillingen til at 
forny mere end selve banerne. Der er blevet lagt fliser hele vejen rundt om 



klubhuset, skiftet vandhaner ved klubhuset, og der blev sat en ekstra trappe 
op til terrassen. Vi har fået nye koste og skrabere til banerne. Planen er, at 
den store trappe ned mod skolen skal fornyes. Vi holdt indvielse søndag den 
8. september i strålende solskin. Der kom mellem 40 og 50 mennesker. 
Annette Rieva og Søren Lerche klippede snore over ved hver dør til banerne. 
Vi skålede og spiste pølser. 

• Udskiftning af låse i klubhuset: 
o Håndtaget til klubhuset er blevet ødelagt af børnene, der farer ud af døren og 

hamrer den ind i væggen. Prisen for at få lavet dette blev 11.000 kr. Om ikke 
lang tid skal der skiftes batteri i mellemdøren. Her bliver montøren sikkert 
nødt til at skifte det hele, da han ikke umiddelbart kunne udføre opgaven 
sidst han var her (pris ukendt). Margit har indhentet pris på dørene til 
tennisbanerne: 16.000 kr. Kommunen ønsker ikke at handle med dette 
låsefirma. Kommunen har ønsket, at vi satte en nøgleboks op til 
tennisbanerne (dette er gjort). Vi aftaler at høre, om kommunen vil sætte 
deres nøglesystem op i klubhuset, evt. for det resterende beløb fra den store 
bevilling (hvis der er penge nok tilbage, når trappen ned til skolen er lavet). 

• Haltidsplan: 
o Tine gennemgår planen. Planen ser fornuftig ud. Som noget nyt bliver der 

spillet herrehåndbold om tirsdagen kl. 19. 

 

5. Kulsviergården: 

• Tine har taget sig af udskiftning af banderne. De fungerer fint. Der er lidt logistik 
omkring planlægning af en katteudstilling. Udstillingen vil gerne leje hallen på 
samme tidspunkt, der er rulleskøjteløb. 

• Der blev afholdt generalforsamling den 18. september. De fleste genopstillede, dog 
mangler der en suppleant til bestyrelsen. 

• Der er planlagt fællesspisning om torsdagen. Vi taler om, hvorvidt det vil være 
bedre om onsdagen i forhold til andre aktiviteter. 

Støtteforeningen: 

• Michael går af som formand for Alsønderup Fester. Der er pt. ingen mulige til at 
overtage posten. Planen er at køre uden formand. Michael fortsætter i bestyrelsen. 

• Banko: Ulla laver regnskabet. Kulsviergården betaler for dette arbejde. Ulla 
påpeger, at det ikke er rimeligt, at Kulsviergården betaler for støtteforeningen. Vi 
aftaler, at Ulla går tilbage til banko for at få rettet på dette. Støtteforeningen har fået 
en henvendelse om at oprette en petanquebane ved Kulsviergården. Lene Riis 
undersøger, hvad det koster. Ansøgeren er blevet bedt om at finde et antal, som vil 
spille. 

 

6. Kort status fra alle afdelinger: 



• Badminton: 
o De nuværende trænere ønsker ikke længere at være ansvarlige for 

badminton træning. De fortsætte dog på nedsat tid, sæsonen ud. 
Der skal findes nye frivillige til at stå for badminton. 

• Teater: 
o Skal spille "Vimmersvej". Det går godt. Det er selve musikken, der kommer til 

at bære forestillingen. Skuespillerne vil prøve at få publikum med. Teatret har 
lidt økonomiske udfordringer, idet musikeren er blevet dyrere; opsætningen 
af "Vimmersvej" er også i den dyre ende. Teatret er i gang med at søge 
sponsorater. 

• Rulleskøjter: 
o Den 28.09 starter sæsonen. 

• Floorball: 
o Bliver ikke afholdt. Afdeling er lukket. 

• Gymnastik: 
o Der er ikke helt så mange medlemmer som sidste år. Det er i år kun muligt at 

oprette/tilmelde 25 på hvert hold. Som noget nyt blev der åbnet mulighed for 
tilmelding fra 1. juli og børn fra 1. august. Det har været en rigtig god idé. 

o Tine bruger rigtig mange timer på at få alle holdene til at passe. 
• Skydning: 

o Der er kommet en alarm op på våbenskabet. Jægerne er begyndt at bruge 
huset. 

o Det er ved at blive undersøgt, om kommunen vil oprette et nøglesystem til 
skydehuset. Det går godt i skytteafdelingen; der er kommet flere børn. I dag 
har der været seks børn. 

• Dart: 
o Vi har intet hørt fra dart.  

• Fodbold: 
o Nikolaj har meldt ud: "intet nyt". 

• Tennis, bordtennis og pickleball: 
o Der er ikke så mange tennismedlemmer lige nu. Skolen er kontaktet om de 

ønsker at spille inden vinteren. Bordtennissæsonen starter igen op fra 1. 
oktober. Pickleball starter også 1. oktober. Vi spiller om tirsdagen fra kl. 17–
19. 

o Afdelingen afholder generalforsamling onsdag den 9. oktober kl. 18.30. Vi vil 
som noget nyt servere grillpølser. Måske kunne det lokke flere til at komme. 

• Nerf: 
o Der bliver ofte gennem Facebook spurgt til, hvornår der kommer en ny dato. 

Der bliver arbejdet på sagen, afventer dato fra Allan Toftedal. 

 

7. Eventuelt: 

• Næste møde: Julemøde i cafeteriaet på Kulsviergården onsdag den 27. november 
kl. 18. Tine booker lokalet. 



• Vi skal have børneattesterne i orden. Ulla beder om at få navne og CPR-numre på 
de, der skal have børneattester. Der skal indhentes på ALLE, der har med børn at 
gøre. 

• Tine ønsker, at punktet "frivillighed" kommer på dagsordenen næste gang. 

 

Referent: Margit 

 


